



8. WJKA World Championships & WJKA World Camp

14 - 16 June 2024



Organizer WJKA HQ / WJKA Germany
Website: www.wjkahq.com / www.wjka-germany.de
Email: wjka.hq@outlook.com / Slaser@t-online.de

TOURIST INFO & ACCOMMODATION

TRANSPORT

Airport

- Berlin Airport website: <https://ber.berlin-airport.de/en.html>
- Leipzig Halle Airport website : www.leipzig-halle-airport.de/en

Train

- Website : <https://www.bahn.com/en>

Taxi:

- TMG Funktaxen website: www.tmg-taxi.de
- Dieling Taxi website : www.taxidieling.de

Car Rentals at Berlin Airport

- Sixt rental website : <https://www.sixt.com/betahome>
- Europcar website: www.europcar.de

VISA

For the countries that need a visa please check the following website:

- Federal Foreign Office : <https://www.auswaertiges-amt.de/en>

If you need an invitation letter, please contact us not later than 15th January 2024

VERY IMPORTANT NOTE

You have to book your own accommodation.

Please book as soon as possible your accommodation (hotel / hostel / bed & breakfast / camping etc.), but not later than 30th of January 2024.

For more information you can view the website of the Tourist information center

- Website: <https://www.bitterfeld-wolfen.de>
- SB Culture / Tourism
- Mrs. Marx
- OT Wolfen - Rathausplatz 1 - 06766 Bitterfeld Wolfen
- Fax : (+49) 03494/6660-444
- E-mail : heike.marx@bitterfeld-wolfen.de
- Website : <http://www.sandersdorf-brehna.de>
- <http://www.bitterfeld-wolfen.de>

SANDERSDORF-BREHNA - GERMANY



Highlights of Sandersdorf Brehna



Großes Sportzentrum mit dem größten Verein in Sachsen – Anhalt.
Bei uns kann man in mehr als 13 verschiedenen Sportarten trainieren.

Large sports center with the largest club in Saxony-Anhalt.
With us you can train in more than 13 different sports.

Visit Sandersdorf

Auf einer Fläche von 82 km² und in einer Höhe 90m über NN. leben in der Stadt ungefähr 15.600 Einwohner. Westlich von Bitterfeld-Wolfen, in unmittelbarer Nähe zu Halle und Leipzig, direkt an der Autobahn A 9 gelegen, bietet Sandersdorf-Brehna als lebens- und liebenswerte Stadt bei breit gefächertes Angebot für ihre Einwohner und Gäste



On an area of 82 km² and at an altitude of 90m above sea level. about 15,600 inhabitants live in the city. West of Bitterfeld-Wolfen, in the immediate vicinity of Halle and Leipzig, directly on the A9 motorway, Sandersdorf-Brehna is a livable and lovable town with a wide range of offers for its residents and guests.

ACCOMMODATION NEAR SANDERSDORF-BREHNA



Hotel Bitterfelder- Hof
Address 06749 Bitterfeld-Wolfen, Zörbiger Str. 47
Website <https://bitterfelder-hof.hoteltop.de>
Email x
Phone +49 3493 6045686



Hotel Hotel Bavaria
Address 06796 Sandersdorf-Brehna, Otto-Lilienthal-Straße 6
Website <https://bavaria-hotel.com/en/>
Email info@bavaria-hotel.com
Phone +493495461600



Hotel Hotel Central
Address 06749 Bitterfeld-Wolfen, Walther-Rathenau-Str. 67
Website <https://hotel-central-btf.de/>
Email info@hotel-central-btf.de
Phone +49349323671



Hotel Hotel Anhalt
Address 06796 Brehna, Max- Planck- Straße 19
Website <https://hotel-anhalt.de/>
Email info@hotel-anhalt.de
Phone +493495449180



Hotel Hotel Bernstein See
Address 06749 Bitterfeld, Binnengärtenstraße 12
Website <http://hotelbernsteinsee.de/>
Email info@hotelbernsteinsee.de
Phone +49349351410



Hotel Parkhotel Brehna Bestwestern
Address 06796 Sandersdorf-Brehna, Thiemendorfer Mark 2
Website www.bestwestern.de/hotels/Sandersdorf-Brehna/Best-Western-Parkhotel-Brehna-Halle
Email info@parkhotel-brehna.bestwestern.de
Phone +4934954-650



Hotel Villa am Bernsteinsee
Address 06749 Bitterfeld-Wolfen, Mühlenboulevard 4
Website www.villa-am-bernsteinsee.com
Email info@villa-am-bernsteinsee.com
Phone +49 34 93 92 93 98



Hotel Gut Tannepöls
Address 06780 Zörbig, Tannepöls Str. 7
Website <http://www.gut-tannepoels.de>
Email info@gut-tannepoels.de
Phone +4934956 6488-0



Holidayhome Ferienhaus Mühlbeck
Address 06774 Mühlbeck, An den Kiefern 16
Website ferienhaus-muehlbeck.de
Email info@ferienhaus-muehlbeck.de
Phone x

CAMPING



Camping Camping Ferienpark Goitzsche
Address 06749 Bitterfeld-Wolfen, Niemecker Str. 24
Website www.ferienpark-goitzsche.de
Email rezeption@ferienpark-goitzsche.de
Phone +4915209205436

Traditional GERMAN Icons

Deutschland: Staatennamens seit 1949: Bundesrepublik Deutschland) ist ein Bundesstaat in Mitteleuropa. Er hat 16 Bundesländer und ist als freiheitlich-demokratischer und sozialer Rechtsstaat verfasst. Die 1949 gegründete Bundesrepublik Deutschland stellt die jüngste Ausprägung des 1871 erstmals begründeten deutschen Nationalstaates dar. Bundeshauptstadt und Regierungssitz ist Berlin. Deutschland grenzt an neun Staaten, es hat Anteil an der Nord- und Ostsee im Norden sowie dem Bodensee und den Alpen im Süden. Es liegt in der gemäßigten Klimazone und verfügt über 16 National- und mehr als 100 Naturparks.

Germany: State name since 1949: Federal Republic of Germany) is a federal state in Central Europe. It has 16 federal states and is designed as a free, democratic and social constitutional state. The Federal Republic of Germany, founded in 1949, represents the youngest form of the German national state, which was founded for the first time in 1871. The federal capital and seat of government is Berlin. Germany borders nine countries, shares the North and Baltic Seas in the north, and Lake Constance and the Alps in the south. It is located in the temperate climate zone and has 16 national parks and more than 100 nature parks.



Seit 1891 repräsentiert „Made in Germany“ höchste Präzision, Vertrauen sowie Innovation und ist für viele Verbraucher das ausschlaggebende Kaufargument.

"Made in Germany" has represented the highest precision, trust and innovation since 1891 and is the decisive selling point for many consumers.

Deutschland

Land der Pünktlichkeit. Hervorragende Uhrenhersteller haben hier ihren Sitz, unter andern Junghans Glashütte.

Germany

land of punctuality. Outstanding watch manufacturers have their headquarters here, including Junghans Glashütte.



Nicht zu vergessen sind die Schwarzwälder Kuckucksuhren.

Not to be forgotten are the Black Forest cuckoo clocks.

Grünes Gewölbe

Das Grüne Gewölbe in Dresden
eines vom vielen hervorragenden
Kulturgütern in Deutschland

Green Vault

The Green Vault in Dresden is one of
the many outstanding cultural
assets in Germany



Bitterfelder Bogen

Der Bitterfelder Bogen ist ein Bauwerk in
Form einer Stahl-Bogenbrücke. Der 2005–
2006 entstandene Bau mit einer Länge
von 81 m, einer Breite von 14 m und einer
Höhe von 28 m wird als Aussichtspunkt
genest'.

Bitterfeld Arch

The Bitterfeld Arch is a structure in the
form of a steel arch bridge. The 2005–
2006 construction with a length of 81 m, a
width of 14 m and a height of 28 m is
called Genets' lookout point.

Pegelturm Bitterfeld

Sein Name leitet sich von der in dieser Art einmaligen
Konstruktion ab: Der gesamte sichtbare Turm schwimmt
auf der Wasseroberfläche des Großen Goitzschesees und
ist dabei in seinem Inneren von einer Stütze geführt, die
in einem massiven Betonfundament fest auf dem Boden
des Sees verankert ist.[2] Somit kann sich der Turm an
der inneren Stütze abhängig vom Wasserstand auf- und
ab bewegen – ähnlich einem Schwimmer bei einer
Pegelanzeige. Zudem ist der Turm so gegen „Kentern“
gesichert.

Level tower Bitterfeld

Its name derives from the unique construction of this
type: the entire visible tower floats on the water surface
of the Großer Goitzschesees and is guided inside by a
support that is firmly anchored in a massive concrete
foundation on the bottom of the lake.[2] This means
that the tower on the inner support can move up and
down depending on the water level - similar to a float on
a water gauge. In addition, the tower is secured against
"capsizing".





Wavepark

Wakeboarding, Wasserski, Stand Up Paddling, Aquapark – ob mit der Familie oder mit Freunden, ob entspannt oder aufregend – am Wakepark Goitzsche gibt es für jeden das passende, unvergessliche Erlebnis

Wakeboarding, water skiing, stand up paddling, aqua park - whether with family or friends, whether relaxed or exciting - at Wakepark Goitzsche there is a suitable, unforgettable experience for everyone.

Goitzsche See Bitterfeld

Das Juwel vor den Toren der Stadt!
Ob Tagesausflug oder Jahresurlaub – die Goitzsche ist ein Garant für perfekte Erholung. Im Zentrum des 60 km² großen Areals befindet sich eine hinreißende Seenlandschaft – ein Eldorado für große und kleine Wasserratten, Segler, Surfer, Angler, Wanderer, Jogger und Radler. Nicht von der Natur, sondern von Menschenhand erschaffen, ist sie ein Symbol für die Metamorphose einer ganzen Region.



The jewel at the gates of the city!

Whether day trip or annual holiday - the Goitzsche is a guarantee for perfect relaxation. In the center of the 60 km² area there is an enchanting lake landscape - an Eldorado for big and small water lovers, sailors, surfers, anglers, hikers, joggers and cyclists. Created not by nature but by human hands, it is a symbol of the metamorphosis of an entire region.

Day trips in Germany

Auerbachs Keller Leipzig



Auerbachs Keller ist die bekannteste und zweitälteste Gaststätte Leipzigs. Seine weltweite Berühmtheit verdankt Auerbachs Keller, der schon im 16. Jahrhundert zu den beliebtesten Weinlokalen der Stadt gehörte, vor allem Johann Wolfgang von Goethe.

Auerbachs Keller is the most famous and second oldest restaurant in Leipzig. Auerbachs Keller owes its worldwide fame, which was already one of the most popular wine bars in the city in the 16th century, primarily to Johann Wolfgang von Goethe.

Zoo Leipzig

Der Zoo Leipzig ist ein 26 Hektar großer parkartig gestalteter Zoologischer Garten am Rosental, nordwestlich der Leipziger Innenstadt. Er zählt zu den artenreichsten Zoos in Europa. Seit 2000 wird der Zoo großflächig unter dem Projektnamen Zoo der Zukunft umgebaut und erweitert

The Leipzig Zoo is a 26 hectare park-like zoological garden in the Rosental, north-west of Leipzig city center. It is one of the most species-rich zoos in Europe. Since 2000, the zoo has been extensively remodeled and expanded under the project name Zoo of the Future



Belantis Amusement park near Leipzig



Belantis ist der größte Freizeitpark in Mitteldeutschland. Der 2003 eröffnete Park liegt in Sachsen, südlich von Leipzig auf den Gemarkungen der Städte Zwenkau und Leipzig, direkt an der Autobahn 38 mit eigener Abfahrt „Leipzig-Neue Harth“

Belantis is the largest amusement park in central Germany. The park, which opened in 2003, is located in Saxony, south of Leipzig in the districts of the cities of Zwenkau and Leipzig, directly on the A38 motorway with its own "Leipzig-Neue Harth" exit.

Berliner TV Tower

Der Berliner Fernsehturm ist mit 368 Metern das höchste Bauwerk Deutschlands sowie der fünfthöchste Fernsehturm Europas. Der Fernsehturm befindet sich im Park am Fernsehturm im Berliner Ortsteil Mitte. Er war im Jahr der Fertigstellung 1969 der zweithöchste Fernsehturm der Welt und zählt mit über einer Million Besuchern jährlich zu den zehn beliebtesten Sehenswürdigkeiten in Deutschland



At 368 meters, the Berlin television tower is the tallest building in Germany and the fifth tallest television tower in Europe. The television tower is located in the park at the television tower in Berlin's Mitte district. When it was completed in 1969, it was the second highest television tower in the world and, with over a million visitors a year, is one of the ten most popular sights in Germany.

Museumsinsel Berlin



Die Museumsinsel Berlin im Herzen der Stadt ist der Publikumsmagnet für zahlreiche Gäste aus der ganzen Welt. Hier liegt die Wiege der heutigen Staatlichen Museen zu Berlin, die in dem unvergleichlichen Bauensemble ihre herausragenden Sammlungen zur jahrtausendealten Geschichte der Kunst und Kultur Europas sowie der Mittelmeerregion zeigen. 1999 erklärte die UNESCO die Museumsinsel Berlin als "einzigartiges Ensemble von Museumsbauten, das die Entwicklung modernen Museums-Designs über mehr als ein Jahrhundert illustriert", zum Welterbe.

The Museum Island Berlin in the heart of the city is the crowd puller for numerous guests from all over the world. Here lies the cradle of today's State Museums in Berlin, which show their outstanding collections on the millennia-old history of art and culture in Europe and the Mediterranean region in the incomparable building ensemble. In 1999, UNESCO declared Museum Island Berlin a World Heritage Site as a "unique ensemble of museum buildings that illustrates the development of modern museum Design over more than a century"

Brandenburger Tor Berlin



The Brandenburg Gate in Berlin is an early neo classical triumphal gate that stands on the west flank of the square Pariser Platz in Berlin's Mitte district. It was built between 1789[1] and 1793[2] on the instructions of the Prussian King Friedrich Wilhelm II, based on designs by Carl Gotthard Langhans, as the end of the central boulevard of Dorotheenstadt, the boulevard Unter den Linden. The Quadriga sculpture crowning the gate is a work designed by the sculptor Johann Gottfried Schadow. To the west of the Brandenburg Gate are the extensive green areas of the Großer Tiergarten, which are crossed by Straße des 17. Juni in a straight line extension of Unter den Linden.

Das Brandenburger Tor in Berlin ist ein frühklassizistisches Triumphtor, das an der Westflanke des quadratischen Pariser Platzes im Berliner Ortsteil Mitte steht. Es wurde als Abschluss der zentralen Prachtstraße der Dorotheenstadt, des Boulevards Unter den Linden, in den Jahren von 1789[1] bis 1793[2] auf Anweisung des preußischen Königs Friedrich Wilhelm II. nach Entwürfen von Carl Gotthard Langhans errichtet. Die das Tor krönende Skulptur der Quadriga ist ein Werk nach dem Entwurf des Bildhauers Johann Gottfried Schadow. Westlich des Brandenburger Tores befinden sich die ausgedehnten Grünflächen des Großen Tiergartens, die in gradliniger Verlängerung der Straße Unter den Linden von der Straße des 17. Juni durchquert werden.

Grünes Gewölbe Dresden



Das Grüne Gewölbe in Dresden ist die historische Museumssammlung der ehemaligen Schatzkammer der Wettiner Fürsten von der Renaissance bis zum Klassizismus. Der Name der umfangreichsten Kleinodien Sammlung Europas leitet sich von den ehemals malachitgrün gestrichenen Säulenbasen und -kapitellen in den ursprünglichen Gewölberäumen her. Bereits seit 1724 sind die Sammlungsräume des Grünen Gewölbes öffentlich zugänglich.

The Green Vault in Dresden is the historical museum collection of the former treasury of the Wettin princes from the Renaissance to Classicism. The name of the most extensive collection of jewels in Europe derives from the formerly malachite green painted column bases and capitals in the original vaulted rooms. The collection rooms of the Green Vault have been open to the public since 1724.

Dresdener Zwinger

Der Zwinger ist ein Gebäudekomplex mit Gartenanlagen in Dresden. Das unter der Leitung des Architekten Matthäus Daniel Pöppelmann und des Bildhauers Balthasar Permoser errichtete Gesamtkunstwerk aus Architektur, Plastik und Malerei gehört zu den bedeutenden Bauwerken des Barocks und ist neben der Frauenkirche das bekannteste Baudenkmal Dresdens. Sein Name Zwinger geht auf die im Mittelalter übliche Bezeichnung für einen Festungsteil zwischen der äußeren und inneren Festungsmauer zurück, obschon der Zwinger bereits bei Baubeginn keine dem Namen entsprechende Funktion mehr erfüllte.



The Zwinger is a building complex with gardens in Dresden. The total work of art made up of architecture, sculpture and painting, built under the direction of the architect Matthäus Daniel Pöppelmann and the sculptor Balthasar Permoser, is one of the most important Baroque buildings and, alongside the Frauenkirche, is the most famous monument in Dresden. Its name Zwinger goes back to the name for a part of a fortress between the outer and inner fortress wall, which was common in the Middle Ages, although the Zwinger no longer fulfilled a function corresponding to the name when construction began.

Frauenkirche Dresden



Die Frauenkirche in Dresden (ursprünglich Kirche Unserer Lieben Frau[1] – der Name bezieht sich auf die Heilige Maria) ist eine evangelisch-lutherische Kirche des Barock und der prägende Monumentalbau des Dresdner Neumarkts. Sie gilt als prachtvolles Zeugnis des protestantischen Sakralbaus, besitzt eine der größten steinernen Kirchenkuppeln nördlich der Alpen und gilt als einer der größten Sandsteinbauten der Welt.

The Frauenkirche in Dresden (originally the Church of Our Lady[1] - the name refers to Saint Mary) is a Protestant-Lutheran church of the Baroque era and the defining monumental building on Dresden's Neumarkt. It is considered a magnificent testimony to Protestant sacred architecture, has one of the largest stone church domes north of the Alps and is considered one of the largest sandstone buildings in the world.